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Referat 
Onsdag d. 30. september 

1. Godkendelse af referat d. 13. juni 
Ad 1: Referatet godkendt. 
 
2. Post 
Ad 2: Linda Lip har p.g.a. jobskifte trukket sig som arrangør af 
brydetræf. Randi kikker efter en ny arrangør, men beslutningen 
tages på mødet den 24/3. 
 
3. Økonomi 
Ad 3: Ingen kommentarer 
 
4. Hjemmesiden 
Ad 4: Oplysninger om bestyrelsens opgaver på flyer og 
hjemmeside er ikke identiske. Vi beder Jacob om at opdatere 
hjemmesidens oplysninger. 
 

5. Hvad gør vi med atletik? 
Ad 5: Vi laver en ny opgavefordeling på første møde efter rep. 
mødet den 3/3. Dette møde er ændret fra den 23/3 til den 
24/3!!!!!!!!!!!! Kl. 18.00 hos Tue. 
 
6. Pressekoordinator. Randi orienterer. 
Ad 6: Vi diskuterede omfanget af jobbet men der er bred enighed 
om at det er en god ide. Vibeke og Karen tilmeldes kurset. Randi 
informerer presseafdelingen. 
 
 
 



7. Orientering fra idrætsnetværket i Odense, Christian + Randi 
ad 7: Der var 94 deltagere fra 31 skoler i Odense på mødet den 
22/9. Der har efterfølgende været god respons på mødet, og der 
bliver efterspurgt lignende arrangementer i fremtiden. Der har 
specielt været ros til linjen i aktivitetsudbuddet. Det viste sig 
igen nødvendigt med personlig kontakt for at få folk til at 
komme. Vi arbejder videre med en ide om måske at samle flere 
kommuner til et fremtidigt arrangement 
 

8. Siden sidst 
Ad 8: Preben har haft fodboldstævne i Nyborg (31 hold), 
Brøndby(10 hold) og Odense (ca. 200 elever) samt 
atletikmærkestævne (140 elever) i Svendborg. Evalueringer fra 
atletikmærkestævnet er endnu ikke indløbet, men umiddelbart 
var det en succes. 
Lærervolley har ikke så mange tilmeldinger. 
Flagfootball i Svendborg mangler også deltagere. 
Morten har haft o-løb med 350 tilmeldte.  

O-løbsklubben havde lånt tidtagningsbrikker til alle deltagere. 
Stunt og klatring er fyldt op. 
Karen: Har haft et fantastisk arrangement ifm. Ugandabesøget. 
Hele ugen var en fantastisk oplevelse. 
Vibeke: Minibasket er overgået til Henrik Søder. 
Kom og vær med er fyldt op. Problemer med underhåndsaftaler 
mellem Ollerup og skole som blev afvist sidste år. 
Randi: Rugbyarrangement er kommet op at stå. 
Arbejder på en fitness-dag engang i januar. 
 

9. Rep.-møde? Sted + kursus skal aftales. 
Ad 9: 3/3 i Ullerslev. Karen undersøger om vi kan få kursus i 
Kinball. 
 
10.Evt. 
Ad 10: CD foreslår (og vi er enige) at mødedatoer fremover 
aftales på sommer- og julemøde for et halvt år. 
Til Lars: Statistikskema????  

 

For referat 
Preben 


